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PROTOKÓŁ Nr IX/11                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 31 sierpnia 2011r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1430. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                                          

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                          

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                   

Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                             

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)      

    1.Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia                   

30 czerwca 2011r. 

    2.Interpelacje i zapytania radnych. 3. Rozpatrzenie wniosku Radnych 

Powiatu Goleniowskiego z dnia 30.06.2011r. w sprawie odwołania Pana 

Tomasza Stanisławskiego z funkcji Starosty Goleniowskiego.                                            

a) opinia Komisji Rewizyjnej,                                                                                                

b) dyskusja,                                                                                                                           

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej,                                                                                     

d) głosowanie nad wnioskiem.                                                                                  

4.Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za I półrocze 2011r.                                                                            

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                          

b) stanowiska Komisji.                                                                                                         

5.Informacja nt. przygotowania szkół i placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2011/2012.                                                                                                       

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                       

b) stanowiska Komisji.                                                                                                   

6. Informacja z przebiegu procesu przekształcenia SPSP w Goleniowie                 

w spółkę.                                                                                                                                 
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a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                                            

b) stanowiska Komisji.                                                                                                          

7. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami   

Powiatu Goleniowskiego za okres 2009-2010r.                                                                  

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                       

b) stanowiska Komisji.                                                                                                           

8. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                     

a)zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości powiatu goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony,                                                          

b)wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego,                                                                                         

c)powierzenia Gminie Goleniów prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury 

fizycznej dotyczącego prowadzenia rozgrywek międzyszkolnych dzieci i młodzieży na 

szczeblu mistrzostw powiatu w ramach Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady                  

i Licealiady,                                                                                                                           

d)ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli,                                                                                

e)rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa,                                         

f)wysokości kosztów powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu,                                   

g)emisji obligacji powiatowych oraz zasad ich zbywania, nabywania                                

i wykupu przez Zarząd Powiatu w Goleniowie,                                                 

h)kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2012 rok,                                                    

i)zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r.,                                      

j)zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2011-2019.                                                                                   

9. Przyjecie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011r.                                                                             

10. Blok informacyjny:                                                                                                   

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                       

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                                  

11. Wolne wnioski.                                                                                                 

12. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                        

13. Zamknięcie obrad.   
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II. Przebieg posiedzenia.   

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc dokonał otwarcia IX sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych i przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż na sali obrad jest 16 radnych, co 

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia i zapytał 

czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie. 

Radny M. Fedeńczak wniósł o uzupełnienie porządku dziennego o dodatkowy punkt 

przed wolnymi wnioskami dot. uchwalenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na II 

półrocze 2011r.   

Rada pozytywnie zaopiniowała wprowadzenie zmian do porządku obrad 16 radnych 

za. 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż protokół                  

z VIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 30 czerwca 2011r. był do wglądu                  

w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją, następnie 

zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu. 

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 16 radnych.    

Przed przystąpieniem do omawiania kolejnego punktu Przewodniczący Rady  

poinformował radnych, iż około godz. 1300 przybędą przedstawiciele Klubu 

Strzelectwa Sportowego „Tarcza” w Goleniowie, którym zostanie wręczonych 

11 kompletów dresów z logo Powiatu Goleniowskiego, o które wnioskowała               

i zabiegała radna D. Faryniarz, a które zostały ufundowane przez powiat.  

Godz. 1210 – przybyła radna G. Rybicka – stan Rady 17 radnych. 

Ad.2. Radny M. Bartoszewski wniósł o poinformowanie jaki jest na dzień dzisiejszy 

stan realizacji inwestycji budowy domów dziecka oraz budowy szkoły specjalnej                 

w Goleniowie? 
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Ad.3. Wniosek Radnych Powiatu Goleniowskiego z dnia 30.06.2011r.                     

w sprawie odwołania Pana Tomasza Stanisławskiego z funkcji Starosty 

Goleniowskiego stanowi zał. nr 3 do protokołu.   

Ad.3.a. Przewodniczący Rady przypomniał, iż powyższy wniosek został 

zaopiniowany przez Komisję Rewizyjną zgodnie z wymogami prawa i poprosił 

zastępcę Komisji Pana Marcina Fedeńczaka o przedstawienie opinii. 

Radny M. Fedeńczak poinformował, iż podczas posiedzenia Komisji członkowie nie 

dyskutowali nad powyższym wnioskiem, jedynie został on poddany pod głosowanie 

w wyniku, którego wniosek nie uzyskał pozytywnej opinii – 2 radnych głosowało za, 

2 było przeciw i 1 wstrzymał się od głosowania.    

 Ad.3.b. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poprosił o zgłaszanie kandydatur do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej w ilości 3 osób.     

Radny M. Fedeńczak zgłosił kandydaturę A. Fedorczuk-Smoliry. 

Radny L. Soroczyński zgłosił kandydaturę radnego T. Kulinicza.  

Radny Cz. Siwek zgłosił kandydaturę radnej D. Faryniarz. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wobec nie zgłoszenia innych kandydatur Przewodniczący Rady W. Kaleczyc 

zaproponował przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej w osobach:                                

Ann Fedorczuk-Smolira, Tomasz Kulinicz i Danuta Faryniarz. 

 

W wyniku głosowania za przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w powyższym składzie 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy celem 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej i przygotowanie materiałów do 

głosowania. 

 

Przerwa: 1215 - 1225  
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Ad.3.d. Radna A. Fedorczuk-Smolira jako Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

poinformowała, że Komisja się ukonstytuowała i w związku z tym przedstawiła 

zasady głosowania, wyjaśniając, iż wszyscy radni otrzymają karty do głosowania 

(wzór stanowi zał. nr 4 do protokołu). Ponadto wyjaśniła, że głos jest wtedy ważny, 

jeżeli każdy z radnych dokona jednego wyboru, czyli w jednej z trzech kratek 

zostanie postawiony znak „X”. Jeżeli na karcie do głosowania będzie więcej znaków, 

to ten głos liczony będzie jako nieważny, natomiast jeżeli nie będzie żadnych 

zapisów, to będzie traktowane tak, jakby nie oddano głosu. Głosowanie będzie się 

odbywało zgodnie z listą obecności. 

 

Przeprowadzono tajne głosowanie nad wnioskiem o odwołanie Pana                                    

Tomasza Stanisławskiego z funkcji Starosty Goleniowskiego. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę celem podliczenia 

głosów przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Przerwa: 1235 – 1245  

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej A. Fedorczuk-Smolira odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej do przeprowadzenia tajnego głosowania                    

w sprawie wniosku o odwołanie Pana T. Stanisławskiego z funkcji Starosty 

Goleniowskiego, stanowiący wraz z kartami do głosowania zał. nr 5 i 6 do 

protokołu. Zgodnie z protokołem Komisji wniosek nie uzyskał wymaganej większości 

głosów, tj. 3/5 ustawowego składu Rady i Pan Tomasz Stanisławski nie został 

odwołany z funkcji Starosty Goleniowskiego.  

 

Godz. 1250 – przybył radny K. Lembas.  

Ad.4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego 

za I półrocze 2011r. stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższe sprawozdanie 

omawiane było bardzo szczegółowo na posiedzeniach Zarządu w dniach 

28.07.2011r. i 31.08.2011r. i zaopiniował je pozytywnie.  

Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych           

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniował Sprawozdanie Zarządu 

Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2011r.     
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 Radny B. Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował             

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż Sprawozdanie            

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2011r. otrzymało 

pozytywna opinię. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Starosty z prośbą o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonej przez Zarząd Powiatu 

w Goleniowie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2011r. do 

wykonania budżetu.  

Starosta T. Stanisławski poinformował Radę, iż opinia Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 sierpnia 2011r. (Uchwała 

nr CLXXXV/406/2011 w kwestii wykonania budżetu za I półrocze 2011r.) jest 

pozytywna i stanowi zał. nr 8 do protokołu.    

Radny K. Lembas stwierdził, iż sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 

2011r. pod względem cyfrowym jest wykonane bardzo dobrze i co do tej kwestii nie 

ma żadnych zastrzeżeń. Natomiast stwierdzenia, które są zawarte w podsumowaniu 

sprawozdania nie wiadomo czy są zgodne z intencją Zarządu, ponieważ czytając 

niektóre przymiotniki zwłaszcza dot. realizacji zadań finansowych szpitala są 

zdecydowanie różne od poczynań. Bo jeżeli w sprawozdaniu za I półrocze czyta się, 

że dyr. szpital mimo dużej straty w roku ubiegłym nakazem Zarządu nie podjął 

żadnych kroków zmierzających do ograniczenia wydatków i „świadomie” podkreślił 

radny zadłuża jednostkę to radny nie wie, czy takie opinie są opiniami Zarządu,                              

a ponieważ Przewodniczący Zarządu podpisał to sprawozdanie to radny chciałby się 

dowiedzieć, czy rzeczywiście taka jest opinia Zarządu do prowadzonej gospodarki 

finansowej w szpitalu. Radny dodał, że właśnie jest po rozmowie z główną księgową 

szpitala w Goleniowie, od której dowiedział się, iż dyr. jest sam w szpitalu jako 

chory, a sytuacja finansowa szpitala jest bardzo trudna, na dzień dzisiejszy płacone 

są tylko płace i zobowiązania publiczno-prawne. Nie zapłacono również szpitalowi                

w Nowogardzie za opiekę nocną i świąteczną pomimo tego, że NFZ regularnie 

przekazuje środki na ten cel szpitalowi w Goleniowie. W związku z problemami 

finansowymi szpitala pracownicy Starostwa oraz jednostek organizacyjnych nie 

otrzymali w roku bieżącym podwyżek płac. W związku z tym należy przyjąć, że 

wynik jest jakby w miarę dobry, ale pracownicy do końca sierpnia nie otrzymali 

żadnych podwyżek płac nawet o stopień inflacji. Po trzecie jak wynika z projektu 

uchwały zmian w budżecie, która będzie uchwalana na dzisiejszej sesji plan ten 

zakłada zdecydowanie zawyżone dochody własne, ponieważ wiemy że nie uzyskamy 
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pewnych dochodów, które w tym planie się znajdują i tu przede wszystkim chodzi          

o budynek byłego domu dziecka w Mostach. W planach na I półrocze jest ten 

budynek wykazany do sprzedaży, a dziś już wiadomo, że nie będzie przekazany do 

sprzedaży. Analizując sprawozdanie należy stwierdzić, iż cyfry się zgadzają, 

natomiast sam budżet nie jest tak zgodny i wiadomo żeby podołać wszystkim tym 

zadaniom, które w międzyczasie podjęliśmy, przedstawiono projekt uchwały                     

w sprawie emisji obligacji na kwotę 8 mln zł. Reasumując tyle nam brakuje                       

w stosunku do zakładanych wydatków, a przewidywanych dochodów i to zdaniem 

radnego jest najbardziej bolące. Radny stwierdził, że Zarząd jak i cała koalicja 

rządząca powinna podjąć działania, żeby z jednej strony finanse szpitala w końcu 

uzdrowić, co nie jest łatwe i w końcu udzielić podwyżki wynagrodzeń pracownikom 

starostwa i jednostek organizacyjnych, bo brzydko się słucha stwierdzeń, iż jedyną 

osobą, która dostała podwyżkę jest Starosta. 

Skarbnik Z. Mazur zabrał głos, aby sprostować wypowiedź radnego K. Lembasa                   

w kwestii wysokości emisji obligacji gdyż jest to kwota 6 mln. zł, zamiast 8 mln. 

Ponadto dodał, że na wynik sprawozdania nie wpływa plan przychodów, tylko to co 

wpłynie fizycznie do budżetu, a ten wynik jest zrobiony na tych przychodach, które 

są zrealizowane i to, że nie zdjęliśmy przed czerwcem dochodów ze sprzedaży 

budynku po byłym domu dziecka w Mostach akurat nie wpłynęło na wynik. Zmiana 

do planu będzie zrobiona teraz ponieważ już nie ma żadnych szans na sprzedaż tej 

nieruchomości.  

Radny Cz. Siwek powiedział, iż na posiedzeniu Komisji Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Infrastruktury był przerażony po przeczytaniu wniosków, które są 

zawarte w sprawozdaniu z wykonania budżetu, a dotyczą szpitala. Radny dodał, że 

główną przyczyną złożenia wniosku o odwołanie Starosty była sytuacja finansowa 

szpitala, która jest nieopanowana, co w konsekwencji przynosi szpitalowi około 240 

tyś zł długu miesięcznie. Radni są społecznikami i nie chodzi tu o to z jakiego 

ugrupowania pochodzimy ale chodzi o to, aby wspólnie dbać o interes społeczny. 

Ponadto musimy pamiętać o tym, że pracownicy pracują i chcą coraz więcej 

zarabiać. Sygnalizowaliśmy, że „ktoś” jest Przewodniczącym Rady Społecznej 

Szpitala oraz Przewodniczącym Zarządu Powiatu i ma wpływ na to, żeby pewne 

sprawy uporządkować. Był na to czas, ale ociągano się z decyzjami i teraz efekty są 

takie jakie są, a na dzień dzisiejszy na nic nie mamy pieniędzy tzn. drogi są jakie są,  

pracownicy narzekają, że inflacja rośnie, a pobory stoją w miejscu. Proszę naszego 

wniosku nie postrzegać jako złośliwości tylko zjawisko, które ma miejsce i trzeba je 
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rozwiązać. Bo po to „ktoś” jest zatrudniony na pewnym stanowisku, aby 

rozwiązywał określone zadania.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2011r. Rada głosowała 14 głosami 

za, przy 4 wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.      

Ad.5. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2011/2012 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższa Informacja była 

omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniach 18.08 i 31.08.2011r. i została 

przez Zarząd pozytywnie zaopiniowana.  

Ad.5.b.  Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych           

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację nt. 

przygotowania szkół i placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2011/2012. 

Radny B. Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował             

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższa 

informacja została przez połączone Komisje przyjęta do wiadomości.  

Radny P. Kijko zapytał kiedy zostanie rozpoczęta rozbudowa ZSZ w Goleniowie? 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że rozbudowa znajduje się na etapie 

uzgadniania, planowania i przygotowywania dokumentacji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji 

nt. przygotowania szkół i placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2011/2012 Rada głosował jednogłośnie, w obecności 18 radnych.                

Ad.6. Informacja z przebiegu procesu przekształcenia SPSPS w Goleniowie w spółkę 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.   

Ad.6.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu niniejszą 

Informację analizował na swoich posiedzeniach w dniach 18 i 31. 08.2011r.                               

i pozytywnie ją zaopiniował.  

Ad.6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych           

i Oświaty poinformowała, iż Komisja niniejszą Informację przyjęła do wiadomości.   
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Radny B. Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował             

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższą 

Informację Komisje przyjęły do wiadomości.  

Radna A. Fedorczuk-Smolira poprosiła o przedstawienie osób, które wchodzą                   

w skład Rady Nadzorczej szpitala oraz wskazanie ich kompetencji. 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż Pan Tomasz Grzelak jest radcą prawnym            

w Starostwie, a Pani Maria Szyksznian radcą prawnym zatrudnionym w szpitalu,                  

a członkiem rady nadzorczej jest tymczasowo do momentu wyłonienia swojego 

przedstawiciela przez pracowników spółki, czyli dopiero po przejściu pracowników 

szpitala do spółki i po opracowaniu przez pracowników regulaminu wewnętrznego                          

i określeniu procedury dot. wyłonienia danej osoby na przedstawiciela.                              

W pierwszym etapie po spotkaniu ze związkami zawodowymi sugestia była taka, aby 

przedstawiciel w spółce w radzie nadzorczej reprezentował najliczniejszą grupę 

zawodową, czyli pielęgniarki. Dziś po kilku dodatkowych spotkaniach zrodziły się 

nowe pomysły wśród pracowników, natomiast  Zarząd stanął na stanowisku, iż nie 

będzie ingerował w to kto ma reprezentować pracowników szpitala w radzie 

nadzorczej.  

Radny Cz. Siwek zapytał, co będzie z likwidatorem szpitala skoro Pan Tomasz 

Grzelak złożył rezygnację z tej funkcji?      

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż trzy osoby odmówiły pełnienia tej funkcji, 

którym złożył Zarząd taką propozycję. Zdaniem Starosty likwidatorem szpitala 

powinien być dyr. Pan D. Guziak, którego zadaniem byłoby między innymi 

pozamykanie ksiąg rachunkowych oraz załatwienie spraw kadrowych. Zgodnie              

z opinią radcy prawnego nie ma przeciwwskazań aby jedna i ta sama osoba była 

likwidatorem i prezesem spółki. W dniu dzisiejszym Zarząd powołał Pana Guziaka 

na likwidatora spółki i tym samym z dniem dzisiejszym Pan Guziak przestał być 

dyr. szpitala.  

Radna G. Rybicka zapytała co będzie jeśli okaże się, że Pan Guziak, który obecnie 

przebywa w szpitalu jako chory nie będzie mógł rozpocząć procedur likwidacyjnych? 

Starosta odpowiedział, że Pan Guziak informował go o konieczności 

przeprowadzenia tylko dodatkowych badań w szpitalu i dlatego też przez kilka dni 

nie będzie obecny.  
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Radny W. Włodarczyk powiedział, że należy uciąć wszelkie domysły nt. choroby 

Pana Guziaka, który jest naprawdę chory.   

Radny K. Lembas zapytał, kto w chwili obecnej zastępuje dyrektora w szpitalu, bo 

gdyby się okazało, że pobyt w szpitalu się przedłuży, a wiele ważnych i trudnych 

decyzji jest do podjęcia już teraz? Ponadto dodał radny Lembas radny Kijko 

otrzymał odpowiedź na interpelację, że prezes spółki nie przewiduje zatrudnienia 

pracowników szpitala w spółce. W związku z tą informacją radny zapytał czy 

faktycznie spółka nie przewiduje zatrudnienia pracowników zatrudnionych                        

w szpitalu na umowach o pracę? Radny wniósł o przekazywania na bieżąco 

informacji nt. przekształcenia i likwidacji szpitala, bo na takie informacje radni 

oczekują.                    

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że jeżeli chodzi o przejście pracowników ze 

szpitala do spółki, to z informacji uzyskanej od dyr. szpitala nie będzie się to 

odbywało na zasadzie automatu. Prowadzone będą z pracownikami rozmowy dot. 

warunków nowego zatrudnienia, a patrząc globalnie na sytuację i istniejący deficyt 

pielęgniarek na naszym rynku pracy wiadomo, iż gros tych ludzi znajdzie miejsce               

w nowej spółce. Wicestarosta dodał, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze żadnych 

umów podpisanych z pracownikami.  

Skarbnik Z. Mazur zabrał głos i powiedział, iż w kwestii finansowej szpitala nic się 

nie zmieniło, nadał co miesiąc szpital składa do Zarządu sprawozdanie finansowe                

za miesiąc poprzedni. Za miesiąc lipiec zostało złożone sprawozdanie 28 sierpnia. 

Pocieszająca jest taka informacja, iż miesiąc lipiec został zakończony wynikiem 

dodatnim i po przeprowadzonej analizie oraz wypracowaniu stanowiska oczywiście 

wszyscy radni otrzymają ten materiał. Dodatkowo Skarbnik powiedział, iż dyr. 

szpitala jednoznacznie zapewnił, iż pracownicy nie będą mieli podwójnego zatrudnia 

w szpitalu i spółce jeżeli zostaną zatrudnieni to tylko w spółce.         

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji 

z przebiegu procesu przekształcenia SPSP w Goleniowie w spółkę Rada głosowała 13 

głosami za, przy 5 wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.  

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zaproponował 

przejście do wręczenia przez Starostów wraz z radną D. Faryniarz, która 

wnioskowała  o ufundowanie 11 kompletów dresów z logo Powiatu Goleniowskiego 

dla Klubu Strzelectwa Sportowego „Tarcza” w Goleniowie.  
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Starosta T. Stanisławski poinformował, iż wśród członków Klubu jest reprezentant 

kraju na mistrzostwach Europy, członek kadry narodowej, uczestnicy wielu 

zawodów, mistrzostw polski, również ogólnopolskiej olimpiady młodzieży. Starosta 

dodał, iż ze strony Klubu należą się dla Pani Faryniarz duże podziękowania, która 

bardzo mocno zabiegała o ufundowanie tych dresów. Na zakończenie Starosta 

powiedział, iż cieszy się bardzo, że udało się te stroje ufundować, które ma nadzieję 

przyczynią się do większej promocji Powiatu Goleniowskiego. 

Radna D. Faryniarz również wyraziła swoje zadowolenie z realizacji wniosku                       

o ufundowanie dresów dla Klubu „Tarcza” i podziękowała również pozostałym 

radnym, którzy poprali jej wniosek. 

W dalszej części Pan Michał Buniak – szef Klubu „Tarcza” podziękował bardzo 

serdecznie radnej D. Faryniarz, która uparcie wnioskowała o ufundowanie dresów 

dla Klubu oraz pozostałym radnym oraz Starostom, którzy je ufundowali. Następnie 

Pan Buniak przedstawił kolejno zawodników, wśród których jest akademicki 

wicemistrz świata, ósmy zawodnik pucharu świata, mistrz Polski w seniorach, 

mistrz Polski młodzieżowców oraz jeden zawodnik powołany na finał pucharu 

mistrzostw świata, a jest to ranking 10 najlepszych zawodników. Ponadto jest 

również srebrny i złoty medalista olimpiady, srebrny medalista mistrzostw Polski 

juniorów. Pod względem medalowym Klub jest w tym roku na 7 miejscu w kraju,                  

a od tej chwili zawodnicy będą występować w dresach z logo powiatu i tym samym 

go promować. 

Po krótkiej przerwie w obradach sesji i miłym akcencie jakim było wręczenie 

ufundowanych dresów dla Klubu ‘ Tarcza” Przewodniczący Rady zaproponował 

przejście realizacji porządku obrad sesji.     

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami Powiatu 

Goleniowskiego za okres 2009-2010r. stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad.7.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu na posiedzeniach 

w dniach 18 i 31 sierpnia 2011r. analizował powyższe sprawozdanie i zaopiniował je 

pozytywnie.                

Godz. 1325 obrady sesji opuścił radny T. Kulinicz – stan Rady 17.  

Ad.7.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych           

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie.    
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Radny B. Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował             

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki Odpadami Powiatu 

Goleniowskiego za okres 2009-2010r. Rada głosowała 16 glosami za, przy                          

1 wstrzymującym się, w obecności 17 radnych.   

Ad.8.a. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości powiatu 

goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 

na czas nieoznaczony, który stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości powiatu 

goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 

na czas nieoznaczony, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.     

UCHWAŁA NR IX/58/11 stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

Ad.8.b. W kolejnym punkcie Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego, który stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja nie opiniowała powyższego projektu uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Województwa 
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Zachodniopomorskiego Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 wstrzymującym się,               

w obecności 17 radnych.    

UCHWAŁA NR IX/59/11 stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad.8.c. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Goleniów prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury fizycznej 

dotyczącego prowadzenia rozgrywek międzyszkolnych dzieci i młodzieży na szczeblu 

mistrzostw powiatu w ramach Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady. 

Projekt tej uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Goleniów prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury 

fizycznej dotyczącego prowadzenia rozgrywek międzyszkolnych dzieci i młodzieży na 

szczeblu mistrzostw powiatu w ramach Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady              

i Licealiady Rada głosował 14 głosami za, przy 3 przeciw, w obecności 17 radnych.         

UCHWAŁA NR IX/60/11 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Godz. 1345 przybył radny T. Kulinicz - stan Rady 18. 

Ad.8.d. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli, który stanowi zał. nr 18 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli, Rada głosował jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR IX/61/11 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad.8.e. W kolejnym punkcie posiedzenia Wicestarosta T. Kulinicz przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa, 

który stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja nie opiniowała powyższego projektu uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR IX/62/11 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad.8.f. Wicestarosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wysokości 

kosztów powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, który stanowi 

zał. nr 22 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

Radny Cz. Siwek zapytał, czy stawki określone w projekcie uchwały są stawkami dla 

powiatu? 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, iż na poprzedniej sesji Rada podjęła uchwałę 

w sprawie ustalenia stawek za parkowanie i usuwanie pojazdu, wybrano podmioty, 

które będą realizować to zadanie ponieważ z dniem 21 sierpnia stało się ono 

zadaniem powiatu. Natomiast tutaj jest mowa o połowach cen wynegocjowanych                  
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z podmiotami, które usuwają pojazdy tak, aby nie byli stratni przy realizacji tego 

zadania w przypadkach, o których jest mowa w niniejszej uchwale.           

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wysokości kosztów powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.   

UCHWAŁA NR IX/63/11 stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

Ad.8.g. W kolejnym punkcie Skarbnik Powiatu Z. Mazur omówił projekt uchwały               

w sprawie emisji obligacji powiatowych oraz zasad ich zbywania, nabywania                     

i wykupu przez Zarząd Powiatu w Goleniowie, który stanowi zał. nr 24 do 

protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie emisji 

obligacji powiatowych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu przez Zarząd 

Powiatu w Goleniowie Rada głosowała 11 głosami za, przy 5 przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących się, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR IX/64/11 stanowi zał. nr 25 do protokołu.    

Ad.8.h. Skarbnik Z. Mazur przedstawił projekt uchwały w sprawie kierunkowych 

założeń polityki budżetowej powiatu na 2012 rok, który stanowi zał. nr 26 do 

protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2012 rok Rada głosowała 13 

głosami za, przy 3 przeciw i 2 wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.    

UCHWAŁA NR IX/65/11 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Ad.8.i. Skarbnik Powiatu Z. Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r., która stanowi zał. nr 28 do 

protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r. Rada głosowała 12 głosami 

za, przy 4 przeciw i 2 wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR IX/66/11 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad.8.j. W kolejnym punkcie posiedzenia Skarbnik Powiatu Z. Mazur przedstawił 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019, która stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                       

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

powyższy projekt Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania z podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-

2019 Rada głosowała 12 głosami za, przy 3 przeciw i 3 wstrzymujących się,                      

w obecności 18 radnych. 
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UCHWAŁA NR IX/67/11 stanowi zał. nr 31 do protokołu. 

Ad.9. W kolejnym punkcie radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej przedstawił do uchwalenia przez Radę Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 

II półrocze 2011r., Plan ten stanowi zał. nr 32 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na II półrocze 2011r. Rada głosowała 17 głosami za, przy 1 

wstrzymującym się. 

Ad.10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie 

w okresie od 16 czerwca 2011r. do 18 sierpnia 2011r. stanowi zał. nr 33 do 

protokołu.   

Radna J. Jarlaczyńska poprosiła o wyjaśnienie pkt 8 ze str1 i pkt 16 ze str. 8   

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, iż punkt 8 na str. 1 dot. przedłużenia do 

końca sierpnia terminu współpracy z dyr. szpitala Panem Guziakiem, natomiast pkt 

16 na str. 8 dot. wejścia w życie nowych przepisów dot. utworzenia ośrodka rozwoju 

edukacji. Ponadto dodał, że Zarząd po wysłuchaniu propozycji Pani Majdak wyraził 

zgodę i wytypował ją do pełnienia funkcji powiatowego organizatora rozwoju 

edukacji. 

Radna J. Jarlaczyńska zapytała, czy na pełnienie tej funkcji był konkurs? 

Wicestarosta odpowiedział, że nie było żadnego konkursu, Zarząd rozpatrzył jedynie 

propozycję Pani Majdak, która będzie to robić za darmo. 

Starosta T. Stanisławski dodał, iż przygotowany jest pilotażowy program ze strony 

ministerstwa edukacji, który ma na celu przygotować podwaliny do powstania ORE, 

które zostaną powołane do 2016r., ale im wcześniej rozpoczniemy przygotowania, 

tym lepiej. Będą to ośrodki bardzo konkurencyjne między sobą, które będą zawierać 

umowy ze szkołami na usługi w zakresie dokształcania nauczycieli oraz szkolenia. 

Dodatkowo ośrodki te będą mogły podpisywać umowy również ze szkołami z innych 

powiatów. Po przedstawieniu przez Panią Majdak bardzo zaawansowanej koncepcji 

powstania takiego ośrodka, Zarząd Powiatu podjął decyzję o jej przyjęciu, tym 

bardziej, że powiat nie poniesie żadnych kosztów z tego tytułu gdyż srodki na te 

zadania pochodzą z ministerstwa edukacji.    

Radna J. Jarlaczyńska stwierdziła, że Zarząd powinien dać szansę także innym 

osobom do opracowania takiej koncepcji, ponieważ takich osób jest więcej                       
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w powiecie np. Pani dyr. ZSP w Goleniowie również prowadzi szkolenia na wysokim 

poziomie.  

Radny P. Kijko zapytał, czy inicjatywa wyszła od Pani Majdak, czy ze strony 

powiatu?  

Członek Zarządu Józef Korkosz odpowiedział, iż Zarząd nie ogłaszał żadnego 

konkursu. Pani Majdak sama złożyła ofertę Zarządowi, który podjął decyzję o jej 

przyjęciu, tym bardziej, że koncepcja zrobiona będzie za środki z ministerstwa 

edukacji, a nie powiatu. Od roku 2016r. i tak będziemy musieli doskonalić 

nauczycieli w takich ośrodkach i dobrze byłoby, aby  taki ośrodek  powstał                        

w naszym powiecie. Natomiast co będzie później i jaką funkcję w tym ośrodku 

będzie pełnić Pani Majdak nikt jeszcze nie decydował. 

Członek Zarządu Powiatu Mariusz Zalewski dodał, iż sprawa jest prosta.                          

Z propozycją opracowania takiej koncepcji Pani Majdak sama zwróciła się do 

Zarządu. Od 2016 obligatoryjnie będą musiały powstawać takie ośrodki, a teraz jest 

szansa na to, żeby ten ośrodek zorganizować za pieniądze ministerialne, jeżeli 

natomiast chodzi              o inne osoby, które mogłyby również przygotować taką 

koncepcję, to oczywiście  mogły ale nie przedstawiły swoich propozycji.           

Radny k. Lembas stwierdził, iż zbyt lakoniczne zapisy w sprawozdaniu wywołują 

niepotrzebne dyskusje, bo zapis mówiący, „… Zarząd postanowił o wytypowaniu …”, 

czyli Zarząd postanowił już o czymś, co nie zostało podane do publicznej 

wiadomości i to wywołało taką reakcję radnych. Zdaniem radnego należy bardziej 

dokładnie przedstawiać informacje z działalności Zarządu. Następnie radny Lembas 

zwrócił się do Zarządu o udzielenie mu odpowiedzi na pismo Burmistrza Nowogardu 

w kwestii wydatków na drogi powiatowe, znajdujące się  mieście. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał zawiadomienie Prokuratury Rejonowej                  

w Goleniowie sygn. akt Ds. 1058/10D o umorzeniu dochodzenia w  sprawie 

mającego miejsce w październiku 2009r. w budynku ZSZ w Goleniowie prowadzenia 

bez wymaganego zezwolenia robót budowlanych w postaci podwieszanego sufitu. 

Niniejsze pismo stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący odczytał pismo Komendanta Powiatowego PPSP                        

w Goleniowie z prośba o dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo 

gaśniczego dla Jednostki Gaśniczej PSP w Goleniowie. W tym miejscu 

Przewodniczący zaproponował Radzie wsparcie tego wniosku poprzez 
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przegłosowanie, aby dać delegację Zarządowi do poszukiwania środków na ten cel. 

Pismo to stanowi zał. nr 35 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

powyższego wniosku Rada głosował 16 głosami za, przy 2 wstrzymujących się.  

Ponadto Przewodniczący odczytał zaproszenie skierowane do radnych na Powiatowe 

Zawody Sportowo – Pożarnicze Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Powiatu 

Goleniowskiego, które odbędzie się na stadionie miejskim w Goleniowie w dniu 

10.09.2011r. o godz. 12.  

Na zakończenie Przewodniczący poinformował radnych, że planuje na dzień 

22.09.2011r. drugą część sesji wyjazdowej w kwestii wizytacji jednostek 

organizacyjnych powiatu znajdujących się w Goleniowie, o szczegółach radni 

zostaną poinformowani telefonicznie.   

Ad.11. Radny K. Lembas poinformował, że na dzisiejszej sesji nie zostały 

przedstawione Radzie Powiatu projekty uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg, 

ponieważ muszą ulec zmianie zasady rozpatrywania skarg, w związku z długą  

nieobecnością w pracy Sekretarza Powiatu, który przebywa na zwolnieniu 

lekarskim. Radny dodał, iż zwrócił się z prośbą do Starostów o pomoc, aby skargi 

wpływające do Rady opiniował, któryś z zatrudnionych radców prawnych                            

w Starostwie, by taka skarga zaopatrzona w opinię radcy mogła być przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej. Ponadto Radny dodał, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej członkowie zapoznali się z protokołem z kontroli w zakresie 

rozpatrywania skarg i zaleceniami pokontrolnymi. Wojewoda nie stwierdził uchybień 

w rozpatrywaniu skarg, co do meritum spraw, ale były tam zalecenia do określania 

dłuższego terminu ich rozpatrywani, który zdarzało się, że był przekraczany. 

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc dodał, iż kilka dni temu osobiście 

rozmawiał na ten temat z Panem Starostą, który zapewniał o tym, iż organizacyjnie 

wszystko zostanie załatwione tak, aby było dobrze. Dodatkowo Przewodniczący 

poinformował radnych, iż podpisując różnego rodzaju pisma w sprawie skarg 

chciałby, aby były one parafowane przez radcę.    

Radny B. Grodź poinformował wszystkich, że 03.09.2011r. o godz. 14                               

w miejscowości Krzywice są organizowane dożynki gminne, na które serdecznie 

zaprasza.          
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Radny M. Fedeńczak zwrócił się do Zarządu Powiatu z prośbą o wystąpienie do 

Burmistrzów gmin naszego powiatu z prośbą o podjęcie działań zmierzających do 

powstania w tych większych gminach punktów udzielających bezpłatnie porad 

prawnych na wzór Powiatowego Rzecznika Konsumentów. Radny dodał aby te 

punkty, w których miałby być udzielane porady prawne były dostępne również dla 

mieszkańców pozostałych gmin (mniejszych) naszego powiatu.   

Radny K. Lembas poinformował radnych, że od 01.09.2011r. w Szpitalu Rejonowym 

w Nowogardzie zostanie otwarta nowa poradnia kardiologiczna obsługiwana przez 4 

kardiologów , która będzie dostępna dla wszystkich mieszkańców powiatu i czynna 

w poniedziałki, wtorki, czwartki i soboty. Ponadto 16.09.2011r. zostanie otwarta 

nowa pracownia RTG z aparatem cyfrowym, zakupionym za kwotę ponad 700 tyś zł.                

i dofinansowanym z programu RPO w 45%, koszt całej pracowni wyniósł 1.150.000  

zł.   

Ad.12. Wicestarosta poinformował, iż odpowiedź na interpelację radnego                      

M. Bartoszewskiego zostanie udzielona na piśmie.  

Ad.13. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu              

W. Kaleczyc o godz. 1430 dokonał zamknięcia obrad IX sesji Rady Powiatu                                

w Goleniowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu 

  Witold Kaleczyc   

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                                      

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 20 września 2011r.  

        


